
Proces-verbal 
OnGheiat in  gedinta extraordinara a Consiliului 

General al Municipiului Bucuregti din data de 16 iulie 2007, 
I orele 10,OO 

Sedinta a avut loc la sediul Primariei Municipiului Bucuregti din 
B-dul. Regina vlisabeta nr.47, sector 5 in sala de consiliu de la etajul 
Ill, la care au participat 38 din cei 55 de consilieri generali. 

La geditilta au participat urmatorii: domnul Primar General 
Adriean Videanu, don~nul loan Grigore Popa viceprimar al 
Municipiului Bwcuregti, domnul Secretar General Tudor Toma, 
doamna Cristina Corut Subprefect at Municipiului Bucure9ti. 

Au fost invitati s2 participe urmitorii: directorii aparatului de 
specialitate al Primarului General a1 Municipiului Bucuregti, directorii 
regiilor autonome aflate 'in subordinea Consiliului General a1 
Municipiului Buauregti, presa gi televiziunea. 

La gedintal au fost absenfi urmiitorii: B2ncil2 M., Berbecaru A,, 
Berrgheg C., Botezatu E., Botog L., Bumbag F., Gheorghe V., 
Giugula D., Mqran D., Paliga S., Patica A., Purcarea S., Rece O., 
Stan N. Tudor ~bpescu C, Tudorache Dl Tica H.) 

Dl.secreta4 General Toma Tudor ,. 
In sal i  sunt 33 de consilieri generali. Supun la vot procesul 

verbal al gedintei din data de 12.07.2007. 
Cine este plentru? - 20 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?- 10 

voturi 

Dau cuvilntlul doamnei pregedinte pentru a conduce IucrSrile 
gedintei de azi. 

Dna. presed ihte Cosma Roxana 
Dau cuvantul domnului Primar General. 

Dl. Primar General Adriean Videanu 



Doamnelor gi domnilor consilieri generali, ag vrea sa fac citeva 
aprecieri legate de ordinea de zi de astazi. Am Tncercat sa elimin de 
pe ordinea de zi toate proiectele care ar fi putut s5 nasca polemici 
politice. 

VZI rog s$-mi permiteti s i  explic Tn citeva cuvinte proiectele de 
hotarari aflate e ordinea de zi. 

Legat d 9 rectificarea bugetului CGMB, stiniati colegi, din 
fericire, avem venituri suplimentare pe veniturile proprii gi Tn general 
din impozitul pe venit. Pe bugetul aprobat pan3 acum avem o serie 
intreaga de prpiecte pe care trebuie s i  le finantam din bugetul 
Tmprumuturilor. Nu are sens pentru municipalitate, gi aici vorbim de 
salvarea unor bani ai municipalitZitii, sZi stricam depozitele pentru a 
achita contravalloarea lucrarilor care sunt pe bugetul Tmprumuturilor, 
gi sa nu cheltuirtn acegti bani din veniturile proprii, care conform legii 
stau pe trezorerle. Cu alte cuvinte, am impieta, am crea un deficit de 
venituri municip/3litstii dac3 am sparge acele depozite pe care le 
avem in momehtul de fat3 qi am sta pe contul de trezorerie al 
rnunicipalitatii cu aceste venituri suplimentare. Acesta este fondul 
problemei gi ruglamintea este, fac ape1 la toti consilierii generali s3 
privim cu respon$abilitate resursele municipalitatii. 

Legat de Teatrul de Revists Constantin Tinase, stimati colegi 
va trebui s5 luanl o decizie. Ori desfiintam Teatrul Tanase, ori T i  d3m 
gansa s% functiofieze. Cartel ALFA ne-a adus la cunogtinti faptul ca 
Sala Rapsodia n~u va mai sta la dispozitia Teatrului Tinase, de la 
sfargitul acestui an. Prin urmare, data nu reugim s5 finalizam pan3 la 
sfargitul acestui qn sala din Calea Victoriei a Teatrului Constantin 
TZinase va fi foarte greu. Este teatrul care din punctul de vedere al 
patrimoniului a fost cel mai vitregit Tn ultimii 16 ani. 

Punctul 4- Proiect de hotsrare privind aprobarea Tncheierii 
conventiei intre municipiul Bucureqti qi SC FAUR SA. Am reugit cu 
proprietarii s3 Tncheiem aceasta conventie prin care sa lase libertatea 
municipalitstii sa-gi desfagoare nestingheriti activitatea Tn ceea ce 
inseamna modernizarea stadionului Lia Manoliu gi, Tn situatia On care 
ar cagtiga eventudl procesul, municipalitatea ori sa-i recompenseze 
cu un schirnb de telrenuri echivalent valoric, a$a cum spune legea, ori 
s5-l despigubeasd3 la valoarea de piati al terenului pe care TI vom 
ocupa. Cu alte cuvinte, avem acordul prin aceasta conventie al SC 
FAUR SA s3 putem desfa~ura nestingheriti lucririle de modernizare. 

Punctul 5 de pe ordinea de zi, avem doua obiective importante : 
este vorba de Catedrala Miintuirii Neamului gi de ace1 proiect prin 



care CGMB a aprobat PUZ-ul intre Academia Romiinii gi Palatul 
Parlamentului, lunde este aprobat un PUZ pentru construirea de 
imobile guverna~mentale. Atunci, impreuni cu Priniul Ministru, pentru 
c3 municipalitatea nu ar fi avut resursele suficiente sa exproprieze 
pentru cauz5 de utilitate public3 sau sa-i despagubeascs pe fo3tii 
proprietari am lconvenit s3 dea municipalitafii un teren in  zona de 
nord a Bucure$ti-ului de la Administratia Domeniilor Statului pentru 
aceste schimbqri de terenuri valorice, schimburile de terenuri, 
conform legii, nu se fac pe unitatea de suprafats ci pe valoarea -I terenului, astfel ~ n c i t  s3 putem demara Catedrala Mintuirii Neamului 
~i Guvernul sa poat5 s2-gi construiasca spatiile de care are nevoie 
pentru functionarea institutiilor din subordine. 

Pe urm% rnai sunt proiectele privind aprobarea unor indicatori 
tehnico-economici pentru proiecte pe care noi le considerim de 
interes municipal c3t gi modificarea unor indicatori tehnico-economici 
gi in  fine, sunt pr 0 iectele de la RADET care inseamna utilizarea unor 
bani care sunt transferati de la bugetul de stat pentru modernizarea 
infrastructurii de transport gi de distributie ai RADET-ului. Va rog sa 
luati in calcul fap ul c% anul 2007 este ultimul an cand municipalit3tile 
mai primesc de la bugetul de stat aceste sume. Ar fi pacat s2 nu 
putem sa demara aceste investitii cu bani care nu greveazi bugetul 
CGMB ci sunt transferuri \ de la bugetul de stat pentru modernizarea 
infrastructurii RAdET-ului. 

Va multurnesc pentru timpul acordat ~i mizez pe 
discern3mantul CGMB pentru a putea trece aceste proiecte. 

DI.Secretar General Toma Tudor 
Sunt prezenii 35 de consilieri in  salg. 

Dl.consilier Tanase Antonel 
Doamn5 pregedinte, domnule Primar General, pentru corecta 

informare a opiniei publice, cu privire la cine trebuia s2 ne reprezinte 
pe noi in  instant% i cazul Bordei Si in alte cazuri va citesc din Legea 
nr.215, actualizat 4' art.21, alin.2: in  justitie, unititi administrativ 
teritoriale sunt reprbzentate, dupa caz, de primar sau de pre5edintele 
consiliului judefean. Cum CGMB nu este echivalent cu consiliul 
judetean inseamna cH este consiliul local. h acest caz Primarul 
General are obligatla sa ne reprezinte corect gi far3 vre-o Tnsarcinare 



prealabili Tn instanfa. Dacg domnia sa nu poate, aliniatul urmator 
spune cii poate Tmputernici o persoan3 cu studii superioare juridice 
de lung3 duratii din cadrul aparatului de specialitate al primarului. 
Sau un avocat. Pentru ca Tncepand cu data de 1 mai eu nu mai sunt 
pregedinte de ~edint3, v i  atrag atentia domnule Primar General c3 
dvs. la mai multe emisiuni spune!i c3 eu sunt responsabil pentru 
faptul c3 juristul Primariei nu se prezinta la acest proces, care este On 
aparatul de specialitate al dvs. La orice termen se prezinta juristul 
care este Tn aparatul de specialitate al dvs., ia mandatul de la 
pregedintele de gedint5. Eu pin2 la data de 30 aprilie, mai corect 
pan2 la 30 mai cand s-a ales pregedintele ,. de gedinti, am semnat 
toate mandatele de reprezentare. In instant& Nu fug de 
responsabilitate dar vreau s5 fin1 obiectivi gi fiecare sa-gi cunoasci 
obligatiile. 

Revin la solicitarea f3cuti Tn gedinta trecut2, cu ace1 proiect de 
hotiir3re prin care mandatsm Primarul General Pn calitate de 
reprezentant al CGMB s3 efectueze toate demersurile necesare Tn 
vederea introducerii celor 2 c i i  de atac Tn cazul Bordei, gi vS rog sa 
supuneti la vot doamna pregedinte acest proiect de hotir3re. 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Stimati colegi, Omi pare rsu c i  trebuie s5 spun inc5 o data, 

Legea 215 a administratiei publice locale trebuie cititi $i Tnteleasi. 
Articolul la care face referire domnul Tinase se referi la unitstile 
administrativ teritoriale, Tn sensul legii, Bucuregtiul fiind aparte gi are 
un capitol separat Bucuregtiul fata de celelalte unitsti administrativ- 
teritoriale din aceast2 tars. Municipiul Bucuregti, conform Constitutiei 
este singura unitate administrativ teritoriala reprezentata de CGMB 
g Prirnarul General. Daci  v5 veti uita la dispozifiile specifice 
municipiului Bucuregti, veti vedea c3 Primarul General nu poate sub 
nici o form5 reprezenta CGMB.Aceast5 polemic5, eu am toat3 
disponibilitatea s3 stau de vorbi cu toti cei care poate nu au avut 
timpul necesar s5 se aplece asupra Legii nr.215 foarte atent, care 
probabil nu au Tnteles-o, pentru cG nu ag fi avut calitatea sii pot s% fac 
acest lucru. V5 rog s3 m i  intelegeti. Dacii ag fi putut ag fi facut-o din 
proprie initiativii si nu ag fi agteptat sfaturi de la nimeni. Motiv pentru 
care am gi negociat On prezenta liderilor din CGMB Trnpreuna cu 
domnul Constanda Tncercarea de a g%si o solutie pentru a salva 
Parcul Bordei. Sunt oricand la dispozitia oricsrui consilier general 



care, in  fat% cu Legea nr.215 republicat2 s% putem discuta asupra 
aceste aspecte. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
L-ag ruga ipe domnul Primar General ca intr-o dup5 amiaz5 s3 

st3m Pmpreun2 9% studiem legea. 
Domnule rimar General, pregedintele de 9edinf2i in  aceea~i 

lege pe care at P specificat-o dvs. nu este asirnilat cu pregedintele 
Consiliului judetean. Doarnna Cosma nu are calitatea de a semna 
decat documentele privitoare la 3edint2. Punct. Dvs. sunteti singurul * care aveti drept die semn2tut-a din aceasta sal2, in afar2 de ziarigti. 

Dl.consilier Stan Ion 
Dornnule Prirnar, gtiu c3 o sZi v3 plictisiti repede gi o s2 plecati. 

Am o Tntrebare pentru dvs.: acurn cateva zile pe un post de 
televiziune ati fost Tntrebat care este valoarea bordurilor ca gi volum, 
ati spus c2 asta nu este responsabilitatea dvs. ci a Consiliului. Ar fi 
trebuit s2 firn consultafi de Adrninistratia Striizilor sau sa vina aici gi 
sa ne propun5 aici tot ce insearnna proiecte ce trebuie abordate i n  
perioada irnediat urmiitoare, cu atat mai mult cu c3t $titi pozitia 
noastrs intruc2t ati abordat foarte rnulte lucr3ri Tntr-o perioada Tn 
care Bucuregtiul este foarte sufocat cu lucr2ri pe care, se pare c i  nu 
o sa le terminatil nici in  decernbrie, probabil anul viitor. Tntrebarea 
mea direct2 este I: va asumati cele spuse la acea ernisiune pentru ca 
Sn functie de r2spinsul dvs. v i  niai ~ntreb ceva. 

DI.prirnar General Adriean Videanu 
Am s2 v2 r4spund foarte deschis, intrebarea se referea la cu 

totul si cu totul alta problern2. Evident c5 CGMB nu are treab2 cu 
deniararea acestor investitii. Atat am spus: Adrninistratia Str3zilor 
este o structuri 'in subordinea CGMB Si nu a Prirnarului General. 
Problerna era, de ce nu se irnplics Prirnarul General in activitatea 
Adrninistratiei Str3zilor? Am spus ca sunt situatii i n  care sunt unitati 
economice care sunt in  subordinea CGMB unele fiind Tn subordinea 
Executivului. Dac3 vreti, din punctul rneu de vedere aceasts situatie 
anacronic2 care se manifest2 la nivelul rnunicipiului Bucure9ti nu rnai 
trebuie sa continue cu unit2ti economice in  subordinea CGMB Si 
practic a nim2nui, gcestea ar trebui s5 fie i n  subordinea Executivului 



iar Executivul s6 fie cenzurat de catre CGMB prin hotararile pe care 
le adopti. 

Dl.consilie6 Stan Ion 
Domnule Primar, vreau s3 v i  spun pentru buna cunoagtere a 

dvs. cii sunteti mai nou primar, de ciltiva ani, gtifi care este istoria cu 
Administratia ~trbzilor gi cu firmele care lucrau in Bucuregti? Va spun 
eu cii nu o gtifi $i poate trebuie sa gtie gi presa. in  1999-2000 erau 
300 $i ceva de firme care activau pe raza municipiului Bucure5ti gi 
care fsceau diferite lucrari cu Administrafia Strazilor. Printr-o 
conjuncturii pe c@re o gtifi foarte bine a ajuns in  moment~Jl de fat2 sii 
fie un nucleu de 5 firme care particips la licitafie iau tot ce insearnna 
pachete ~i le distribuie cum doresc ei, fac regii, gi au gi Tntrefinerea 
unor bulevarde, pe 5 ani, pe 7 ani. ldeea este una singurs, pe noi ne 
intereseazs eficienfa acestor firme gi ea nu se vede. V i  spun eu cS 
nu se vede. Sunt lucriiri care s-au Tnceput deja din primavara, din 
martie gi uitati-v4 cii nu sunt gata. Pe de alta parte s3 gtiti ca nu 
suntem toti fraieril Tn CGMB. Mai Tnfelegem gi noi cum stau lucrurile. 
a. 

lntrebarea mea era, daca tot vreti s5 v2 rectificiim bugetul $i am 
vazut cii ati mai bagat aici proiectul cu FAUR dar nu ati fiicut nici o 
referire c3 este vorba despre Stadionul National. Faceti referirea 
asta. 

DI.Primar G$neral Adriean Videanu 
Este trecutii lin Conventie. Acolo se face nientiunea. 
Vreau s3 fac o singura apreciere. ~oa' te proiectele de 

infrastructur5 inc$pute in  2006 de catre municipalitate, fie prin 
Administrafia Str2~ilor, fie de direcfia de specialitate, actuala direcfie 
generals, au fost terminate Tnainte de termen. Toate, toate cele 40 gi 
ceva de anul tre ut. De asernenea anul acesta toate proiectele 
Tncepute anul trec t gi anul acesta intr-o proiecfie multianualii vor fi 
terminate inainte d 4 termen. V% rog sii retinefi cii fafa de prevederile 
legale, sau fafa de~cutuma de pana acum gi anume garantia de 2 ani 
aga cuni prevede Iegea, am impus, prin caietul de sarcini termenul de 
4 ani la strszile reabilitate gi 5 ani minim la strszile cu tramvai. Foarte 
important, pentru ceea ce insearnn3 interventia Tn infrastructura 
Bucuregtiului, la linib de tramvai este garantats de la caz la caz 30-40 



de ani. S-au reabilitat inclusiv retelele de sub aceasta infrastructurs, 
astfel 'incat, c h i ~ r  dacii peste 3,4, 5 ani de zile se va mai face o 
interventie, in  stratul de uzura at drumurilor nu se va mai face 
interventia in  infrastructura drumurilor. Am adoptat o altg politics Tn 
ceea ce privegte calitatea lucriirilor 'in Bucureqti 9i acest lucru Tncepe 
sii se vad3 gi o sii se vada din ce Tn ce mai mult. 

Dl.consiliet Stan Ion 
Am cerut i n  9edinta trecut3 destituirea tuturor consiliilor de 

administratie gi adunfirilor generale a actionarilor unde CGMB este 
reprezentat pen ru nerespectarea hotiirarii. Am solicitat hotarirea 

este Tn vigoare. 

4 
care a fost adoptata 'in mandatul trecut gi care nu a fost abrogata deci 

Conform a estei hot3riri aveau obligatia sa prezinte informari 
gi sa ia avizul C d" MB c3nd este vorba de Tnchiriere, vanzare sau orice 
alt3 problem3 caqe ar fi tinut de importanta gi interesul CGMB. 

DI.Primar G~eneral Adriean Videanu 
Am cerut qi o s3 primesc de la Secretarul General rapoartele pe 

care le-au prezentat i n  CA 9i in  AGA reprezentantii noitri la toate 
aceste societati. Trimit cu prioritate misiuni de audit la toate institutiile 
din subordinea CGMB 9i sper ca Tn timp rezonabil, o lung jumgtate, 
am sa prezint CGMB un raport 'in acest sens. 

Dl.consilier Qprisan Ion 
Domnule Primar, int3i ar trebui sii ne comunicati 9i nouii cum 

se recepfioneaza o strada, av3nd Tn vedere ca are 50 de ani 
vechime, m3 refar la calea de tramvai Giurgiului care nu a fost 
niciodata finalizat$ gi pe care se produc o serie intreaga de 
accidente datoritfi haptului c2 o parte din dalele de protectie ale ~ i n e i  
nu au fost montalte niciodata. Revenim la Parcul Bordei. Domnule 
Primar, nu 'inteleg de ce dvs.aveti in  momentul de fat3 decizii 
contradictorii. 0 dat3 sustineti ca Parcul Bordei este domeniu privat 
9i alt3dat3 domnulq Primar, cii este domeniul public. 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Domnule consilier sa ne Ismurim, nu a fost niciodatii 

domeniu.. . .. v3 referiti la cel de vis-a-vis. 



Eliade Tu~gheniev, mirginit de Eliade gi Turgheniev de la podul 
Bordei, va rog eu frumos este unul singur. 

in  ROF-UI ALPAB-ului la pagina 3 va rog s i  cititi Parcul 
Floreasca, Zona bordei marginit2 de Podul Bordei, Mircea Eliade $i 
Turgheniev. V i  rog sa cititi dvs. ce ati semnat, nu eu. in conditiile 
astea, domnule Primar, apiirarea domeniului public este intr-adevar o 
problema gi a CGMB, dar este gi o problemi a Primarului General. 
Nu este numai o problem2 a CGMB. Din punctul meu de vedere, nu 
v-am cerut Tntot eauna decat respectarea legalitafii. Acum 4 gedinte 
am dat un ma erial domnule Primar prin care v3 aduceam la 
cunogtinta ca A l PAB semneaza contracte de asociere pe domeniu 
public, lucru car$ nu are nici o legalitate, absolut nici una. Asociere 
pe domeniul public poate face CGMB nici m3car dvs. personal. Nu v- 
am cerut niciodat5 dar v% cer astgzi, in  conditiile in  care nu intrati in 
legalitate prin destituirea celui care a avut acest curaj $i $tiu de ce nu 
intrati in  legalitate. Pentru ca aveti posibilitatea, domnule Primar s3 
gantajati o seriei intreagii de consilieri. Santajul acesta se face 
inclusiv prin translrnisiuni la adresa mea de c%tre personalul Primiiriei 
cum c5 eu ag prateja sau ag avea un interes privind unele contracte 
de asociere sau de livrsri semnate intre ALPAB gi consilieri. Domnule 
Primar, v5 rog frumos s i  le faceti publice. In  conditiile in  care piin% 
saptamana viitoarre nu le faceti publice, p5na la prima gedinf5, toate 
aceste contracte !care contravin legii eu personal voi face publice 
aceste contracte. I 

Dl.consilier $%leanu Dorin 
Domnule Primar, ag vrea s5 ma refer la emisiunea de la un 

post de televiziune in  care ati fost intrebat despre borduri gi r3spunsul 
dvs. a fost edificaqor sau edificabil. Dvs. nu cunoa9tefi pretul acestor 
borduri intrucat colsturile lucriirile se refer5 pe ansamblul proiectelor 
respective gi insisthd reporterul respectiv a subliniat ca Administratia 
Strazilor este in subordinea CGMB gi CGMB cunoagte problema 
bordurilor. Din pscate, trebuie totugi s i  facefi o rectificare. Consilierii 
chiar c% nu au nici o legatur5 cu costurile acestor borduri. Aveti dvs. 
posibilitatea ur~ui control sau mijloace de control, de a tine sub 
control costurile acplor lucrari, inclusiv bordurile. Este pscat c2 faceti 
acest transfer de rqsponsabilitate. 

Dl. Primar General Adriean Videanu 



Am spus gi la ace1 post de televiziune c8t gi aici i n  fafa CGMB 
c% atat dvs. cat gi eu vedem gi aprob3m indicatori tehnico-economici. 
Noi nu vedem nici nisipul, nici cimentul , nici fierul beton, nici 
bordurile, nici asfaltul, care intra in  executia unui drum. Se liciteaza 
un drum, noi aprobam indicatorii tehnico-economici pe baza unui 
studiu de fezabilitate, facut de catre o societate specializata. Nu 
existi, qi v% rog s3-mi dati un exemplu daca exista vre-o lucrare data 
prin incredintare direct%. Totul se face prin licitatie public%. Sigur, 
legat de pretul final, acesta rezulta in urma licitatiei. Se fac 
documentatiile tehnico-economice, noi aprobim aici i n  cadrul CGMB 
dupa ce Executiv I igi insugegte punctul de vedere al specialistului, 
noi aprobim ai cr i oportunitatea demararii acelei investitii intr-un 
anumit cadru, dupg care se procedeaza conform legii, la licitaiie 
public3. Sunt licitatiile publice, in mod transparent, i n  mod predictibil, 
pe site-ul rnunicipalitatii. Acolo nici dvs. dacii ati dori gi nici eu nu 
putem interveni. 

Dl.consilier Tanase Antonel 
Noi aprobam indicatorii tehnico-economici dup3 care caietul de 

sarcini gi modul cdm se cigtig3 la licitatie nu mai e responsabilitatea 
noastr3. Precizarile astea trebuie s% le faceti dvs. la toate emisiunile 
s3 nu mai spunetl c i  idiotii de consilieri au aprobat. Doi: noi avem 
societ3fi fn subordline, dar aga cum ati dat exemplul cu Administratia 
Strizilor, Monitorwl Oficial, Grgdina Zoologici. $i de la aceste 
administratii agte tam rapoarte pins la urmatoarea gedinti, s3 
vedem gi noi modul ! cum a fost gestionat banul public. 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Este foarte ciorect. Eu o sii va propun mai mult decit atat, ca 

toate aceste societ3ti s3 fie in  subordinea Executivului gi nu a 
CGMB, pentru a np mai exista nici un fel de discutii 9i dispute. $i 
atunci Tntr-adevsr Primarul General ca gef al Executivului are 
Tntreaga responsablilitate pentru tot ceea ce se intampla. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Am ruggmintea sa introducem pe ordinea de zi o hotir ire care 

cere Tntocmirea unui raport de specialitate din partea dorr~nului 
Primar General care s3 ne pun3 la dispozitie urmatoarele lucruri: 
firmele de consultar)ts care au avut contracte cu Primaria i n  perioada 
I ianuarie 2004-1 iulie 2007, denumirea proiectului, suma platit% de 



Primiirie pentru consultantii pentru fiecare proiect i n  parte, stadiul i n  
care se a-flii fiecare proiect On faza de aprobare, derulare, sau 
finalizare a proiedului, suma rezultatii din studiul de fezabilitate al 
consultantului pentru fiecare proiect In parte gi sumele alocate 
suplimentar fat8 de studiul de fezabilitate pentru fiecare proiect On 
parte. De asemerhea ag mai vrea sii 91 Ontreb pe domnul Primar dacii 
gtie ce contine pdnctul 1 de pe ordinea de zi, mii refer la rectificarea 
bugetara. Aceasta este o interpelare gi am dreptul sii o pun. Stiti de 
ce ? Pentru ca ati declarat On Romania Liberii cii noi consilierii 
generali, datorita 1 faptului cii nu am votat data trecutii rectificarea 
bugetarii nu a putut RADET-ul sii pliiteasci sumele datorate 
societstii Termoeliectrica. Credeti-mii pe acest proiect numiirul 1 nu 
exist3 nici o surna pe care o diim noi RADET-ului pentru plata 
sumelor la Termoelectrica. Luam bani de la RADET . 

DI.Primar ~dne ra l  Adriean Videanu 
Mai bine m i  Tn,treba,Si pe mine ce am declarat. 

Asta ati declarat. 

DI.Primar Gejneral Adriean Videanu 
De unde gtiti ice am declarat? 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Vedeti ce dezinformat sunteti? 

Dl.consilier 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Atunci sii cereti drept la replicii acelui ziar. 

Petrovici Octavian 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Domnul Primar General are dreptate, domnule Tiinase. 

Administratia Strizilor este On subordinea domnului Udri9te. Avem pe 
ordinea de zi .... ne-a venit un material de la LIRTRAC, care este o 
societate a noastrii a CGMB, care de 7 ani nu primegte nici o lucrare 

Asta ati declqrat. 



de la RAT6 pentru c3 este c5pugat de 4, 5 firme . Este a Consiliului 
General 

Dna.presedint$ Cosma Roxana 
Supun spre abrobare proiectul de hotsrare propus de domnul 

Tsnase, privind parcul Bordei, terenurile situate . .. . . . . .. .. . . 

Dl.consilier Mircea Valentin 
Vreau s i  v i  spun altceva. Cre5rn o hotsrare pentru un sigur 

caz $i anume acesta al parcului Bordei. Poate ca sunt gi altele care 
merit5 atenfia Primarului General. S3 le d5m Primar~~lui General pe 
toate sau v i  reamintlesc cS exista o hotirare de consiliu, mai multe 
de fapt, prin care citiva consilieri, eu, dl.Giugula gi era gi Tudor Torna 
erarn Trnputerniciti sS reprezentam doar CGMB in instant& 0 putem 
suplimenta, dornnule Tanase acea hotarsre sub aspectul de a initia 
actiuni sau de a fonmula recursuri, pentru ca acesta nu TI avem. 
Suntem Tntr-un cadrul$i legal $i de procedurs normals Tn consiliul 

Dna.presedinte Cosrna Roxana 
Obligatia mea eiste s3 supun la vot introducerea acestui proiect 

pe ordinea de zi. 

Dl.consilier G3latu~e Stelian 
Hotirarea privihd aprobarea indicatorilor tehnico-econornici 

aferenfi studiului d fezabilitate pentru obiectivul de investitii 
,,Biblioteca Publics Octavian Goga". Va rog sa o introducem pe 
ordinea de zi. 

Dna.presedinte Cosrna Roxana 
Domnule Secretar General c%ti consilieri sunt Tn sala Tn 

momentul acesta? 

DI.Secterar ~ e n d r a l  al municipiului Bucuresti Tudor Toma 
37 de consilieri. 

Dna.presedinte Oosma Roxana 



Cine este pentru introducerea proiectului depus de domnul 
consilier Tiinase privind Parcul Bordei pentru terenurile situate tn 
Bucuregti, str. Turgheniev nr.1 I -  15 gi Bdul. Aviatorilor nr. 11 0-1 12, 
sectorul I ?  - 14 voturi, tmpotrivi? - 2 voturi, abtineri?-21 voturi. 
Acest proiect nu a fost introdus pe ordinea de zi. 

Trecem la ulrmitorul proiect propus de domnul Petrovici de a fi 
introdus pe ordinea de zi, privind solicitarea de informiiri gi rapoarte. 
Cine este pentru? - 21 voturi, Tmpotrivi? 0 voturi, abtineri? 15 voturi. 

Aceastii propunere a fost aprobatii. 

Trecern la plropunerea domnului Giletuge. Cine este pentru?- 
29 voturi, impotriv$? - 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 
Supun la vat ordinea de zi cu modificirile votate. Cine este 

pentru? - 37 voturi, impotrivii? - 0 voturi, abtineri? - 0 voturi. 
Trecem la Pttoiect de hotarare privind rectificarea bugetului 

CGMB pe anul20b7. 

Dl consilier $an Ion 
Privind acest punct, consilierii PSD nu vor vota din mai multe 

motive. In primul r8nd nu ne-ati explicat corect cum vreti sau c8t 
Onseamna.. . . 

Dna. presedinke Cosma Roxana 
Prezenta in  skla. 

DI.Secretar Gkneral al Municipiului Bucuresti Toma Tudor 
Sunt 38 de cqnsilieri prezenti. 

primesc fonduri pentru salarii de 
sii prezinte CGMB not i  de 

fundamentare pentru aceste surne. 

Dna. presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotiirire? - 28 voturi, 

impo,trivi? - 0 vo uri, abtineri? 8 voturi (Campurean, Ggletu~e, 
Goncea, Stan I., Voicu, loan ,...) 



Acest proidct a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotgr3t-e privind aprobarea studiului 
de fezabilitate qi a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de inlvestitii ,,Ansamblul FantAna Lira Esedra spatiu 
verde, sistem dq irigatii, sistem de iluminat". 

Dl.consilier dTr Victor 
h d i s c u v i  referitoare la Administratia Lacuri, 

Parcuri gi Agrerfnent gi acest proiect tine exclusiv de aceasts 
administratie, eu Consider ca ar trebui s2 nu-l votsm intrucat nu avem 
noul ROF aprobat. in momentul d n d  o sii il avem aprobat atunci eu 
personal voi lua in  discutie aceastii investitie. Altfel, s5 gtiti cu vechiul 
ROF nu-mi permit sS aprob acest proiect de hotiirare. Eu personal 
voi vota impotriv%\ pan3 c%nd ROF-ul va fi pus pe ordinea de zi. Noul 
Regulament ar induce putin mai multi3 responsabilizare, seriozitate, 
asocieri in  participatiune pe care si3 le $tie CGMB 9.a.m.d. 
Administratia aceasta este in  subordinea CGMB, p i i  atunci s% fie. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Lucrurile suht mult mai simple. in avzul de urbanism dat de 

PMB scrie c i  beneficiarul este Prim5ria sectorului 3, care are gi acest 
teren in administrare. De ce pliiteqte CGMB o lucrare al ci3rui 
beneficiar este dornnul Negoitii gi ce treaba are ALPAB-ul cu aceasti3 
investifie deoarece ALPAB-ul nu se ocupii dec%t de terenurile aflate 
in administrarea AILPAB? in mod normal aceasts hotiirare nu are ce 
ciuta pe ordinea Ue zi gi eu v3 cer sii o scoateti. Si3 se ocupe de 
aceasti investitie lprimarul sectorului 3, el este beneficiar gi are in 
administrare acest teren, conform actelor depuse la dosar. 

DI.Primar Ge~eral  Adriean Videanu 
Am s i  v% explic eu. Pe lings parcurile pe care ALPAB-ul le are 

el mai are gi unele pastile. Pastila de la Teatrul National, pastila de la 
Universitate, zona ~verde de pe Lascar Catargiu. Pentru a realiza o 
lucrare unitarii la nivelul Piefei Universitatii acesta este motivul pentru 
care ALPAB-ul ia integral inclusiv modernizarea pastilei din fata 
Teatrului National. Trebuie un concept unitar qi acesta a fost motivul. 
Pe baza unui protocol intre Primiiria sectorului 3 gi ALPAB, ALPAB-ul 
gi-a asumat acest lucru iar beneficiarii vor fi bucuregtenii, nici mscar 
vreun primar indiferent din ce sector face el parte. 



Dna.presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 23 voturi, 

Tmpotrivii? 6 voturi (AdTr, Stan I., Surulescu, CZimpurean, Petrovici.. . ) 
abtineri? - 7 voturi (BZileanu, Florescu loan , Oprigan, Voicu, 
Galetuge TSnase) 

Acest proiect nu a fost aprobat. 

Trecem la Pr iect de hotirire privind aprobarea modificarii 
indicatorilor tehni 1 o-economici aferenfi studiului de feza bilitate 
pentru realizarea lucririlor de ,,Modernizare, reamanejarea gi 
supraetajare Teatr~ul de Revistii Constantin Tanase, situat in 
Calea Victoriei nr.3P-35, sector 1 " 

Dl.consilier ~eirovici Octavian 
Referitor la adest punct, domnule primar expunerea dvs. de 

motive este eronatsj faceti referire la hotararea de consiliu 9512005, 
cand de fapt trebuid s5 facefi referire la hotararea 3312006 cZind a 
fost ultima rectificate la Constantin Tgnase. Sau le puneati pe 
am3ndouii, ca s3 gti gi noi de cZite ori ati mai dat bani acolo. Nu are 
avizul comisiei juridi e care este obligatoriu prin lege. Este un aviz de 
amanare. S-a aman i' t darea avizului. Nu are aviz favorabil. 

Pe de alt% pape, am primit un raspuns la interpelarea mea 
semnat de directoru acestui teatru care spune astfel: cu privire la 
dotarea studioului \ audio al Teatrului Constantin Tanase, v3 
transmitem c% achiaitionarea studioului audio a fost aprobatS Tn 
bugetul de venituri gi cheltuieli al Teatrului pe anul 2007, nemaifiind 
necesars includerea lacestuia in  hotar3rea de aprobare a modificiirii 
indicatorilor tehnico-economici, procedura de achizitie fiind Tn curs de 
finalizare. Incredibil, dvs. Tn expunerea de motive spuneti gi Tn 
raportul de specialitate al Directiei de lnvestifii : modificarea 
indicatorilor tehnico-economici se datoreaza unor schimbiiri de solutii 
gi cuprinderea aparaturii pentru studioul de Tnregistrari. Cine minte 
domnul primar, dvs. gi direcfia de specialitate sau domnul Arginel 
care spune ca nu sunlt cupringi Tn acegti indicatori pe care noi trebuie 
sii-i votam. E semnatura dvs. 

Conform legii nu conducerea teatrului trebuie sS-gi dea acordul 
pentru modificarea indicatorilor tehnico-economici ci CGMB. 



Banii alocati de CGMB timp de 3 ani pentru lucrarile de 
constructii rnontaj, incepind cu hotsrsrea 6612004 gi terminsnd cu 
3312006 au fost folositi pentru achizitionarea de aparaturi pentru 
studioul muzical aga cum transmite dl.director conform adresei 
77111 1.07.2007. Dl. Arginel ne spune c3 deja a luat-o 'inaintea 
aprobsrii noastre gi procedura de achizitii a aparaturii pentru studioul 
muzical este 'in cdrs de finalizare. 

FSrS ca noi CGMB s% fi aprobat acest lucru. De asemenea, la 
acest proiect mali avem atagats o not3 de fundarnentare privind 
suplimentarea (da/ exact, deturnare de fonduri), privind suplimentarea 
indicatorilor tehnido-econornici in  care apare studioul muzical. Avizul 
lnspectoratului d0 Stat i n  Construcfii spune: avizul este valabil cu 
conditia Tnsu~irii gi acceptarii de c%tre PMB a lucr5rilor suplimentare 
propuse a se exeicuta Tn etapa a doua costurilor aferente , etapa a 
doua noi abia acup o aprobsrn. Ca s3 nu mai vorbim cZi 'in hotargrea 
9512005 termenul /Je finalizare al investitiei era de 24 de luni, adica in  
mai anul acesta abeasta lucrare trebuia s3 fie terminat%. E adevsrat 
c i  domnul Arginel a tot schirnbat solutiile aprobate de noi initial gi din 
aceastii cauz2 nu s-a finalizat lucrarea. Tinand cont de aceste 
constatiri, v% rugdm s% sesizafi Curtea de Conturi pentru deturnare 
de fonduri gi abuz Tn functie al directorului acestei institulii. 
Recornand respingerea acestui proiect. 

Dl.consilier plop Romeo 
Ag vrea sii v informez c% eu cred c% este vorba de o confuzie. 

Nu au mai fost s himbati indicatorii tehnico-economici la aceastg 
lucrare, dornnul co 1 silier se refers la cei de la Grsdina Her3striu care 
au fost modificafi, aici este prima modificare de indicatori. fn ceea ce 
prive~te act-~izitiona~rea unor scule pentru acest studio dornnul Arginel 
a avut pe capitolul 70 la bugetul institutiei aprobat de dvs. bani pentru 
acest studio. Exists pe capitolul 70 domnul consilier, nu este nici o 
deturnare de fonduri. Acegti indicatori stau de 4 lur~i la noi gi cred c3 
ar trebui s%-i trecem v% rog pentru c% acest teatru va fi dat afar3 la 31 
decembrie va fi tot rnobilierul in stradii. 

Noi am discutat cu cei de la investifii foarte mult Tn comisia de 
culturs. Am convenit ca Tncepind din septembrie s8 mergem gi s i  
vedem toate situatiille de lucrsri care se semneaz% acolo, domnul AdTr 
gi mernbri comisiei sunt aici de fat% gi pot confirma. La aceste gedinte 
v% invitiim $i pe dvs, dl.Petrovici. 



Dl.consilier !Petrovici Octavian 
Suntefi in  rnecuno$tinfa de cauza domnule consilier. Tot ce am 

spus am spus din actele pe care ni le-ati pus la dispozifie, adici 
Executivul. Toatel modificgrile fa f i  de studiul de fezabilitate deci s-au 
modificat, ca qi sblutiile adoptate de proiectant au acordul conducerii 
teatrului, gi nu al CGMB. Sunt prezentate pe larg in  nota justificativa 
intocmitii de proiectant ce se anexeazi. Atunci insearnna c i  minte 
domnul Primar Gdneral? 

Dl.consilier G8letuse Stelian 
Nu inteleg dre ce nu ni se spune clar, aceste rnodificgri daca 

sunt legale sau nu. in  rnornentul h care s-a finut licitatia pe o sum2 ai 
voie sii o maregti cu maxim 50% daci Tn timpul executarii au apirut 
nigte lucruri pe care nu le ~t ia i .  S-a spart un zid etc. Sigur c% 9 t h  $i 
noi, se face licitatia pe sum3 mica sa ciqtige cine trebuie dup% care o 
suplimentez. 

Dna-presedimte Cosrna Roxana 
Avefi sernnatura gi avizul de legalitate al Secretarului General. 

Dl.consilier @letuse Stelian 
intotdeauna Gecretarul General gi in legislatura trecutii spune 

ca in lege consilieiii generali au dreptul, dar nu spune dac% e legala 
sau nu, niciodata. ! 

Dna. presedinlte Cosrna Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirire? 26 voturi, 

Tmpotriva? 0 voburi, abtineri? 1 1 voturi (Petrovici, B%leanu, 
Campurean, Giletw$e, Goncea, loan, Mirigescu, Surulescu Voicu 
Tanase, Stan I.). 

Acest proiect nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarilre privind aprobarea incheierii 
conventiei intre ~municipiul Bucure~ti Si SC FAUR SA ~i 
abrogarea HCGMBI nr.15712007. 

Dl.consilier Adlir Victor 
M-a$ fi agteptat ca la acest proiect, Executivul sii ne punii la 

dispozitie $i anexa 1, care se refera la terenul efectiv solicitat Qi 



Tnregistrat de firma S.C TOPKA'TEX , care am inteles a facut acest 
plan topo, ca sa vedem gi noi suprapunerea terenului care este Lia 
Manoliu peste ceri~ntele celor de la FAUR pe 2500 mp. Deoarece din 
conventie se intelege ca Tn joc sunt 49.418 m.p. Se mai spune c5 
Primaria in  funcfid de rezultatul procesului poate s5 dea la schimb 
compensator, sau poate sa cumpere cu 1000 Euro I m.p. Dac3 
pierdem $i trebuiei s3 d3m 50 mil.Euro1m.p. face cat jumatate din 
investitia la Lia Maholiu. 

Dl-Primar General Adriean Videanu 
Se refer% la /2500 rn.p. exact suprafa$ care se suprapune cu 

stadionul. Terenul isolicitat de FAUR in instanta nu este la noi 

Dl.consilier Adir Victor 
h discutie ar fi sB inteleg dornnule Prirnar General dace 

pierdem ace1 prodes, inseamna ca pen,tru 2500 mp. ori d3m la 
schimb ori 'il cumpalram. 

Dl.consilier M$rS~escu Ion 
Eu nu inteleg de ce ne grabim aga de tare cu aceasta 

conveniie, au trecut deja 2 ani $i jum3tate gi nu am f3cut nici un pas. 
Problema este ca dhca FAUR ne-au dat judecata ar trebui ca avocatii 
Primariei daca doresc sa cagtige acest proces sa ia leg%tura cu 
avocatii Agentiei ationale pentru Sport. in  primul rand daca se 
doregte ca FAUR 3-gi ia 2500 mp. asta nu Tnseamna ca Ti gi ia. 
Apelam la Legea 1 9, legea sportului care spune c3 schimbarea 
destinatiei bazelor sportive indiferent care e proprietarul nu se poate 
face decit daci  cel care i'l solicit% face alta baza in  loc. Orice 
hot%rZire de tribunal1 nu poate s3 treaca peste lege. Pe de alta parte 
daca jurigtii se vor oFupa vor vedea c3 Decretul lege 2911 967 in  care 
scrie. Parcul gi com lexul sportiv 23 August care a fost luat de catre 
stat gi dat compl c l  xului sportiv, care se chema 23 August. i n  
expunerea de motive prezentati azi, lucrurile nu mai sunt de 
actualitate, noi vorbim aici c2 se va face in  aga fel incat finala cupei 
UEFA in  2009 s i  s$ desfagoare la Bucuregti, nu mai e valabil aga 
ceva. Acest lucru erb valabil acum 2 ani c ind initiativa foarte buna 
avuta gi conventia i cheiata cu Agentia Nationals pentru Sport gi cu 
Federatia Romin5 d 7,  Atletism gi cu Primarul General sub semnatura 
prevedea ca in  primavara anului 2006 s3 inceap3 IucrZirile, 
proiectarea. Nu a Tnceput nici in toamna lui 2006, iar in  toamna se 



prevazuse sa Tn~ceapa in prim2vara lui 2007. Nu au Tnceput nici 
atunci, nu vor Tncepe nici acum pentru c3 sunt concede. Dinamo a 
investit 900 mii auro sa modernizeze stadionul gi va juca acolo. Prin 
urmare acest lucru nu se poate Tncepe mai devreme de un an. Este 
exclus ce doregta Federatia sa se Tntimple Tn 2009, nici A 'in 2010 chiar 
dacZi ar Pncepe cum nu poate 'fi gata in doi ani . II luati, cine se 
pricepe la sport g 1 ie, c3 poate sa il construiasc2 gi s2 faceti Stadionul 
de Akletism pe loaul gol. Numai c3 au trecut 2 ar~ i  gi 4 luni gi acolo nici 
proiectul nu a Tndeput pentru Stadionul de Atletism, nu s-a darimat 
nici turnul de pdragutism, nu e proces cu societatea comerciala 
FAUR gi nu s-a rhigcat 1 crn.p2trat. Dati-mi voie sa cred ca pe de o 
parte jurigtii trebjie s2 rneargi s2 se docurnenteze, FAUR nu sunt 
buricul pam3ntulti gi nici 2500 metri. Buricul pSm3ntului sunt 50.000 
metri care reprezinta stadionul gi anexele. 

$ 
Ag vrea sa v3 dau informatiile corecte. Proiectul a Tnceput de 

citeva luni de zilel, proiectarea integral2 va fi predata in  jurul datei de 
10-15 septembriej licitatia a fost adjudecata de un consofliu german. 
Lucrarea a inceput, s-a demarat. Am cigtiga inclusiv 'in prim2 
instant2 cu FAUR dar qtiti foarte bine ca orice proces pe rol 
suspend2 executarea lucr2rilor. Tocmai asta dorim prin aceasts 
conventie, s2 r ~ u  suspendam lucririle, suntem Tn grafic. Puteti corecta 
Tn expunerea de otive, nu e vorba de 2009 este vorba de 2010 cred 
ca este o eroare aterial5 acolo. Din fondul de dezvoltare Guvernul 
Rominiei care est 3 partenerul municipalitatii a alocat 800 miliarde lei 
vechi, pentru anul acesta. Fira aceasta conventie nu putem intra In 
posesia banilor. Ca sZi putem s2 demargm acest proiect am 
beneficiat inclusiv de disponibilitatea SC FAUR a avocafilor lor am 
discutat de multe ari gi am negociat aceasta conventie gi am ajuns la 
concluzia ca daca, 
ciiqtige On instanta 

gi avocatii noqtri spun ca 0,0001% au ganse s2 
pentru c5 aici am angajat o societate de avocati 

dincolo de directial juridic8, procesul este multe prea important din 
punctul meu de vedere gi municipalitatea are responsabilitatea On 
acest proiect. Avem toate conditiile sa putem sii demarim proiectul. R 
'intarziem nu o s2 prim banii de la Guvern. Guvernul nu aqteapta sa 
repartizeze banii dim fondul de dezvoltare dupS cum vrem noi. 



Dl. consilieq Bileanu Dorin 
A$ dori sa il Tntreb pe domnul Primar General daca aceasta 

societate de avocafi nu se poate ocupa gi de Parcul Bordei. 

DI.Primar Gleneral Adriean Videanu 
Daci Ti angajati am convingerea c i  ar putea sa vin3. 

Dna-presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare?- 26 voturi, 

Tmpotrivi? 0 voturi, abtineri? 12 voturi (Baleanu, Campurean, 
Gsletu~e, Goncea, loan, Maragescu, Surulescu, Voicu, Tanase, Stan 
I. AdTr, Florescu). 

Acest proieqt nu a fost aprobat. 

Trecem la JProiect de hotarare privind solicitarea c5tre 
Guvernul Rom3rhiei de emitere a unui act normativ privind 
trecerea unor derenuri din domeniul public al statului In 
domeniul public, al municipiului Bucure~ti gi In administrarea 
CGMB pentru adordarea de masuri reparatorii prin echivalent 
persoanelor Indrc)ptifite potrivit legii. 

Dl. consilier etrovici Octavian 
Propun am narea acestui punct din urmatoarele motive: 

domnul 3 primar al ectorului 1 Andrei Chiliman afirmi c2 acest teren 
este revendicat Tn baza Legii 18 $i acest teren nu poate fi dat Tn 
compensare On Legii nr.10. Ag dori ca la urmatoarea 9edinti 
cand o s3 introdqceti acest punct pe ordinea de zi sa avem un 
raspuns oficial din partea primariei sectorului I. 

Dl.primar Ge~eral  Adriean Videanu 
Noi cerem Gyvernului un teren. 
Guvernul are lresponsabilitatea s2i verifice dac3 este revendicat. 

Agentia Domer~iilor Statului verifica nu eu trebuie sii verific acest 
lucru. Eu cer Guvernului un teren. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
$i daci  exista adresa primariei sectorului I ?  



Dl.consilier Oprisan Ion 
Eu ag dori Oa nu in expunerea dvs.de motive gi 'in raportul de 

specialitate s6 se Yreac3 terenul solicitat pentru domeniul public ci Tn 
cuprinsul hot%r%rii. Datorits faptului ca el sa fie Tnregistrat clar ca 
domeniu public. 

Dna-presedinte Cosma Roxana 
Sustine.ti acelagi punct de vedere de a-l amsna? 

Dl. consilier Oprisan Ion 
Nu. Doresc sa treceti Tn articol acest lucru, exact terenul pe 

care il solicitam salfie in  domeniul public. 

DI.Primar Geperal Adriean Videanu 
Nu poate fi $olicitat un teren Tn domer~iul public, terenul este 

pentru utilitatea pa ca v-am spus-o: construirea Catedralei M8ntuirii 
Neamului gi complexului Guvernamental dintre Academia Rom%na gi 
Palatul Parlamentlrlui, necesiti nigte schirnburi de terenuri cu 
proprietari privati. Eu nu pot s8-i dau terenul in  domeniul public cuiva 
la schimb trebuie sii fie teren privat al municipalitatii daca ni-l d8 
Guvernul. El este din domeniul public. Daca guvernul ni-l d3 gi noi 
din domeniul putjlic il trecem in domeniul privat este etapa 
urmstoare. Terenlul, conform Hotararii de Guvern se va da cu 
destinafie. Nu-l votp putea utiliza pentru nimic altceva decat pentru 
destinatia pentru c a p  este dat. 

Dl-consilier AdTr Victor 
Ce este interesant este faptul c i  domnul primar de la sectorul 1 

deja s-a pronuntat aisupra unor terenuri ceea ce este gi mai interesant 
este c8 noi nu cunoa$tem unde sunt aceste terenuri, dar se pare c5 
unii gtiu unde sunt, iasta mS Sngrijoreazg mai mult decit altceva. Noi 
vorbirn aici despre unele terenuri care s8 treac2 din domeniul public 
al statului Tn dorneniul public al municipiului Bucuregti. Eu personal ag 
fi vrut s3 gtiu concrdt ce suprafafi gi ce solicit3m. Dvs. in scrisoarea 
pe care o veti face onor conducerea primariei o sa solicitati nigte 
terenuri. Probabil c5 veti solicita expres nigte terenuri. 

Dl. Primar Gen$ral Adriean Videanu 



Nu, r~igte terenuri. Noi in  momentul de fatii avem nigte obiective 
de interes ag putea spune national. E vorba de Catedrala Mintuirii 
Neamului gi de ace1 Complex guvernamental care urmeazii s2 se 
construiasci Tn Bucuregti . Legat de terenul acela nu facem altceva 
decit sii cerem Guvernului nigte terenuri, undeva gi prin Agenfia 
Domeniilor Statului evalueazi unde sunt terenurile. Se rezolva gi 
problema pe card a spus-o domnul Petrovici. Nu eu trebuie sa verific 
dacii acele tere~uri sunt revendicate pe Legea 18 sau nu. Mie 
Guvernul, prin Adenfia Domeniilor Statului trebuie sii ni se dea nigte 
terenuri libere de lsarcini, singura sarcinii sa fie destinatia .Guvernul 
ne va impune cu o destinatie precis2 utilizarea acestor terenuri. 

Dl.consilier Mircea Valentin 
Nu exist2 uln teren identificat, deci eu nu v i d  ce anume sii 

vedem ca situatie juridicii, nici eu nu am o asemenea informafie, nu 
gtiu unde este ac 4 I teren identificat, vecin2tiitil numar cadastral ca sii 
se poati verifica acest aspect. Ca luare de pozitie, eu ca gi colegii 
mei din PLD avem urmiitoarea cerere daca s-a ajuns pin2 la pozitia 
de a se cere Guvarnului teren pentru compensare este clar cii trebuie 
sa oprim concesibnile. Cu exceptia unor cazuri unde se impune 
justificat bine fundtamentat. Diim terenuri zilnic, buciiSi buc3ti care se 
adun2 in  suprafet mai mari, dar nu avem teren pentru Legea 10. 
Este o problemi e haide-ti s2 le cump2nim, s2 punem Tnainte 
priorititile. Pe priniul loc este restituirea pe Legea 10 dupa aceea 
orice alte prioritsti. 

Dna. presedinte Cosma Roxana 
Domnul Petrovici va sustineti punctul de vedere de aminare? - 

nu 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hot2r3re?- 27 voturi, 

Ompotrivi? - 0 voturi , abtineri? 10 voturi (loan,. B21eanul Florescu , 
Tiinase, Goncea, C13mpureanl Giletuge, M2riigescul Stan I. Voicu) 

Acest proiect nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea 
documentafiei tehnico-economice aferenta proiectului 
Strapungere Splai Dudescu - Sos.Olteni!ei 

Dl.consilier Peitrovici Octavian 



La ultima gedinf5 am c e r ~ ~ t  executivului ca la aceste proiecte 
care privesc indicatori economici sa ne puna la dispozifie gi actele 
necesare pentru a vota Tn cuno9tinta de cauza. $i am cerut: un deviz 
estimativ pe cantitati de lucriiri, gi am gi precizat expres doamn5 
pregedinte, schita planului transversal $i longitudinal al sistemului 
rutier proiectat. De asemenea, fiindca apare $i o suprafat2 de 61.200 
mp. expropriat5 surnteti obligat, conform art. 10 al Legii 3311994 s% 
'inaintati CGMB pr6cesul verbal al comisiei de cercetare prealabilii, i n  
aceeagi mZisur3 este necesar un raport de evaluare intocmit de 
evaluator autorizatlANEVAR in care s5 se precizeze pretul de piat2 al 
terenurilor expropriate. Domnul Primar se tine cu mina de cap dar 
este vorba de un proiect de 70 mil.Euro pe care noi I-am calculat tot 
prin nigte persoane care lucreaza in constructii gi le-a dat proiectul 
acesta cam la 6 mil.Euro. E cam mult 600%. In acelagi timp numai 
din cursul de euro neactualizat al acestui proiect se cagtig8 cam 3 
mil.Euro la acest psoiect. Dac5 era Euro mai mare vreau s i  v2 Tntreb 
domnule Primar, ati fi actualizat cursul Euro? in  mod sigur ca da. Nu 
am cerut nigte lucr~~r i  extraordinare, am cerut ca la aceasta gedinta 
s5 reactualizati cursul de Euro. Am cerut ni$te lucruri conform legii 
domnule prirnar, v&d cZi dvs. cand apiirefi la emisiur~i spuneti c% 
sunteti apiratorul legii universale. Haide-ti s5 respectam legea Tn 
CGMB $i dup2 aceea puteti s3 ap2rati legea $i in Univers, gi pe 
Marte $i unde vreti dvs. 

Sa ne puneti la dispozitie aceste acte care sunt absolut 
necesare pentru ca noi nu votiim nigte indicatori, vot2m nigte sume. 
70 mil.Euro la un prsiect care cost2 cu indulgent8 jumatate din cat ati 
trecut dvs.aici. 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Respectam ldgea, daca o $i Tntelegeti. Legea 33 privind 

exproprierea pentrul cazuri de utilitate public5 prevede ace1 lucru: 
constituirea comisiei CGMB privind constatarea, dar acesta este un 
act ulterior. Dvs. in  momentul de fats aprobati oportunitatea realizarii 
investitiei pe baza u~nui studiu de fezabilitate. Nu gtiu ce specialigti 
aveti dvs. dar Primaria municipiului Bucure$ti a comandat un studiu 
de fezabilitate care v% sta permanent la dispozitie, cu conditia sa 
treceti pe la comisiile~ de specialitate. Directorii executivi au obligatia, 
conform criteriilor de performanta pe care le-am introdus, sa vina 
obligatoriu la comisiile de specialitate s8 va dea toate detaliile pe care 
le doriti. Data vreti in  mod populist, de fiecare data s5 veniti inaintea 



gedintei cu 2 ore sa aflati toate aceste informatii este imposibil s2 le 
puteti asfla. Aveti la dispozifie tot executivul primariei sii v3 dea toate 
informatiile de care1 avefi nevoie. lar legat de aplicarea legii, legat de 
exproprieri este un demers ulterior aprobarii oportunitatii demararii 
acestei investitii. 

Sunt etape cqre sunt separate in demararea unei investitii. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Comisia de dredite externe. Afi auzit de ea? $titi c3 exista? 

Doamna pregedintel nu a venit niciodata la aceasta comisie, de 6 luni 
de zile, dat prin ordinul pre~edintelui executiv al partidului dvs. Nu am 
primit rliciodat3 niciun document, nu ni s-a pus la dispozitie nici un 
act pe care I-am cerut. 

Dl.consilier Peprovici Octavian 
Domnule Primlar, daca afi consultat procesul verbal al gedintei 

de saptamana trecuta ati vedea foarte clar cZ am cerut ca aceste 
informatii sa ne fie quse la dispozifie tuturor consilierilor. Eu am facut 
o cerere csnd am lu t aceste materiale, care oricum sunt incomplete, 
gi am depus la secr d tariatul general cu numar de inregistrare, iar asta 
am primit vineri, nu astazi cu 2 ore Onainte. si am cerut gi dl.Udrigte 
era Tn sala, c3nd am? spus ca vreau sa primesc aceste informafii, 
aceste informatii trebuia sa-mi fie puse la dispozitie, conform legii, nu 
sa ma duc eu la directie sa ma rog s3 mi le dea. Le-am cerut public. 
S-a consemnat in  acpl proces verbal. 

Dl.consilier AdTr Victor 
Am fost la direcfia de transporturi sa cer nigte informatii referitor 

la acegti indicatori tehnico-economici. Directorul directiei mi-a ar%tat 
la fiecare proiect mi-a aratat un fel de studiu de fezabilitate , 
consultants referitor l a  acegti indicatori. Acolo sunt trecute foarte 
multe aspecte legatb de fiecare constructie in  parte. Am v5zut 
semnaturi, gtampile, obligatii pe care $i le asuma cel care face 
consultanfa. Este pasibil, daca ce scrie acolo 71 mil.euro de exemplu 
gi se dovedegte c2 sunt 40 mil-euro, e pasibil s% faca gi pugcarie. 
Acum noi nu ne transformam Tntr-un organ de ancheta. Avem 
conform Leg ii nr.215, republicata expunere de motive, raport de 
specialitate , alte documente pe care le putem studia oricsnd alte 
documente gi I-am rugat pe domnul director Udrigte sZi puna la 
dispozitia DATJ cel ppfin un exemplar ca cei care doresc sa vadi  



ace1 material gros I studieze. Referitor la problema cu 
exproprierea de 60.120 mp. gi eu am aici o obiectie deoarece 71 
mil.euro, daca exproprierile 60.000 m.p., 30 mil.Euro nu se justifica. 
Jumiitate de inwestitie, pentru ca noi acum discut3m de traseul 
N.Grigorescu, Splai Dudescu se Tncearca acum striipungerea Vitan 
Sos.Oltenitei. Se vrea s3 se Inchids acest cerc. Eu gtiu despre ce e 
vorba, acolo e vbrba de 39 mil.euro pe care le-am aprobat intr-o 
gedinta anterioarra. Rugamintea mea este acolo ~ 2 n d  s-a facut 
exproprierea 60.000 m.p. nu Tnseamna nimic. Daca vedeam in lei 
preful zonei poatq s3 fie 300 Eurolm p., adica 500 Eurolmp. putem sa 
ajungem sa nu tenteze. Sa incercam sa dam cat mai mult din 
informatie pentru ca oamer~ii sa fie On cunogtinf8 de cauza. Daca e 
500 Euro I m.p. ep nu votez aga ceva, jumitate din exproprieri sa fie 
c i t  este pasajul, ddica exproprierile s3 fie jumiitate din investitie. 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Legat de razolvarea infrastructurii oragului va trebui la un 

moment dat sa lugm n i ~ t e  decizii foarte importante impreuna cu dvs. 
3 exproprieri anumite artere care rezolva infrastructura de 
transport a oragul 1 i nu se pot face. Pretul terenului nu-l stabilim nici 
noi, Executivul, n/ci dvs., 11 stabilegte pia$ .Noi nu avem cum s l  
controlam pretul terenului. Legea distinge dupa o dreapta, just2 $i 
prealabila despag bire a proprietarilor. Problema este gi aici sunt de 
acord cu dvs. dac 1 este oportun asupra acestui lucru noi trebuie sa 
ne pronuntam. Acest lucru trebuie anticipat, nu trebuie stat cu acest 
orag cu care din pqcate s-a stat 16 ani de zile, s-a ajuns in  situatia in  
care suntem ast3di gi intr-un efort destul de mare sunt congtient de 
faptul cZi fortarn dlar nu avem alt3 solutie. Trebuie sa luam solutii 
impopulare, decizii care nu aduc fericire nimiinui dar nu putem sa 
asistam neputinciagi la blocarea oragului. De aceea toate aceste 
proiecte pe care wi le propunem, Si tare fericit as fi va rog s3 ma 
credeti .... La comisia tehnic3 de urbanism se discuta fiecare proiect 
municipal cu priortitate On fiecare gedinta a comisiei tehnice de 
urbanism. Acolo pvteti vedea ansamblul general al proiectelor mari 
de infrastructura, cce se vrea din punct de vedere strategic, care sunt 
solutiile gasite ds catre speciali9ti pentru rezolvarea acestor 
probleme. Problema Bucuregtiului de azi se refer3 la cele 2 milioane 
gi ceva de locuitori, ce facem peste 7-10 ani c ind vom fi aproape 4 
nilioane? Aceasta este marea problem3 a Bucuregtiului. Sectorul 
privat a luat-o mult Tnaintea administrafiei fie c3 vorbim de 



dezvoltarea imobiIiar8, industriala, servicii, g o s i  ajungem ca 
infrastructura oragului sa nu fac3 fat i  dezvoltirii urbanistice a 
oragului din perioada urmitoare. Aici va trebui s i  hotiriim cu totii. Eu 
v% propun,. Sunt alituri de dvs. s% v% explic, a5a cum irni explici gi 
mie specialigtii dar impreuni luirn decizii. V i  rog doamni pregedinte 
cand gisim un moment 10 min.cu liderii de grupuri de consilieri s% 
vorbim pe cele 2 ptoiecte: stadionul Lia Manoliu gi pe terenurile care 
trebuie date munic/palit5tii. Dace nu le rezolvim acum, riscim pe de 
o parte s i  nu luirh banii din fondul de dezvoltare. Poate facem o 
gedinti de indati. Este in interesul rnunicipalitatii, nu o rezolvam 
acurn, riscim s i  nu o rezolvim niciodati 

Dl.consilier Opri~an Ion 
Dornnule Prirtnar, odati cu schimbarea traseului inelului de 

circulatie inchiderii Celui de-al doilea inel, CGMB in  momentul de fat i  
a aprobat Planul Urbanistic General in  care nu aceasti strad% este 
pentru 'inchiderea inelului de circulatie, este previzut prin Parcul 
Tineretului. 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Cine igi mai asurn5 riscul s i  distrugi 6-8 hectare in  parcul 

Tineretului? 

Dl.consilier Oarisan Ion 
S i  aprobim PUZ-ul gi abia dupi s i  aprobim 'inchiderea 

inelului. 

Dl.consilier Stqn Ion 
Domnule Prima, referitor la cele spuse de dv.eu sunt congtient 

ca peste cativa ani de zile nu v i  va mai interesa foarte mult ce se va 
intiimpla cu Bucureqtiul sau cu sufocarea oragului. Problema este 
alta, cum vreti s i  v$ votirn aceste sume c ind dvs. nu ne aritati 
concret cum se cheltuiesc acegti bani. $titi despre oligarhia celor care 
se ocupi de Admini$tratia StriSzilor, a celor 5 firme? Acegti bani vin 
tot la aceste firme, ele se ocupi de tot ce insearnni lucriri Tn 
Bucuregti, intretinere. Nu suntem chiar veniti cu pluta. Oligarhia 
firmelor din Bucuregti care au rnonopolizat activitatea in  ultirr~ii 7 ani 
este una despre cars nu se face niciodats referire aici. De ce nu vin 
gi alte firme cu preturil mai mici sS faca lucriri? 



Dl.consilier Goncea Liviu 
i i multumesc Primarului General pentru declaratia politics pe 

care tocmai a f5aut-o, Tn ultirrlii 16 ani nu au f5cut nimic. A fost un 
primar liberal On primii 4 ani, un primar t5rsnist cu un viceprimar PD 
Nistor si singurul care a facut ceva a fost dl.63sescu. 

Dl.consilier bircea Valentin 
Legat de acest proiect domnule AdTr gi eu am avut aceeasi 

Tntrebare, dar miam lini$tit. Pe Internet exists ofertele imobiliare, 
pretul mediu a1 zobei este de 250 Euro/m.p. ceea ce inseamna 12-1 3 
mil.euro numai e~proprierile. Nu sunt motive de Tngrijorare. 

Dl-Primar General Adriean Videanu 
Vreau s3 fiu corect fat3 de dvs. La un moment dat cand vom 

aproba oportunitatea unui proiect $i aprobam exproprieri, v5 rog s5 
retineri un lucru nlimeni nu poate garanta c5 pretul terenului rimtine 
acela$ pentru c2 piata terenurilor in Bucuresti este Ontr-o continue 
mi9care. Din pacate pentru noi, On sus, pentru c5 noi expropriem. lar 
procedural pin8 ajungi s% faci exproprierea pentru utilitate publics 
poate s i  dureze urn an sau 3 luni. h toat3 aceasta perioada preturile 
nu pot fi controlate de administratie gi nu putem face acest lucru. 

~na.consilier1 ~ o i s e  Alina 
Dragi colegi, la$ vrea s% fac un ape1 la noi to$. Deja mai avem 

mai putin de 1 an din mandatul acesta $i din nefericire nu am f5cut 
mai nimic pentru ragul gi pentru cet5ter1ii acestui oras. Din cauza 
aceasta nu o sa m ", i candidez r1iciodat5 la postul de consilier pentru 
ca nu se poate ass ceva. Ne batem joc $i de cetsteni, gi de noi gi de 
tot. S2iptSrnana tr cut5 Tn sedint5 nu am votat biserici, pentru c5 
aveam noi proble 2 e de reglat, nu am votat nimic pentru cultura 
pentru c3 nu este rentabila cultura. Nu ne intereseaza, nu ne mai 
intereseaza nici loauintele cetitenilor. Ne certam pe PUZ-ul de la 
Bordei, dar oamenilcare cer PUZ-uri pentru locuintele lor nu au nici 
un drept. Ne bate* joc pur si simplu pentru c8 facem aga zis3 
politica. Fac un ap I la dvs.si incerc5m ca micar Tn aceste luni pe 
care le mai avem % e mandat s5 termingm cu circul si haideti sa 
Tncercam sS ne punem de acord si s3 oprim nebunia asta dintre noi. 
Atat v5 rog. 

Dna. presedinte Cosma Roxana 



Cine este pentru propunerea domnului consilier Oprigan?- 13 
voturi, impotrivi? - 19 voturi, abfineri? - 7 voturi. 

Aceasti propunere nu a fost aprobatii. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirare?23 voturi, 
impotriv5 ? 6 voturi (CGmpurean; Goncea; Mara$escu, Surulescu, 
Giiletuge, Stan I.)) abtineri? 8 voturi (Adir, (Bileanu, loan, Petrovici, 
Florescu.. . . .) I 

Acest proiekt nu a fost aprobat. 

Va propun $2 facem o pauz5 de cinci minute. 

Trecem la Proiect de hotirire privind aprobarea 
docurnentafiei tehnico-economice aferente proiectului reabilitare 
sistem rutier ~i llnie de tramvai Bdul.Liviu Rebreanu. 

Dl.consilier 4dTr Victor 
Am fost chi& ieri s i  vSd aceasti zonii. Pot sS vii spun despre 

calea de rulare cS este ok. Trebuie reabilitat5. Dar vreau s5 Pntreb pe 
directorul Directieii de Transporturi de ce trebuie s5 reabilitim gi 
sistemul rutier, pentr~~ c5 eu gtiu c i  acum 1 an doi ani s-a turnat 
band5 asfaltici a6010 gi este foarte bun, chiar Tn zona Parcului IOR 
asta vreau s5 gtiu., 

Calea de rdlare este ok., nu ar mai trebui reabilitati dupe 
p5rerea mea. I 

DI.Director executiv Udriste Gheorqhe 
Am s2 v i  spun c i  de regulii, supunem spre aprobare nigte 

idicatori rezultati ca urmare a unor analize facute de catre specialigti 
Pn drl~muri. 

Str.Liviu Re d reanu nu a fost reabilitata niciodata On ultimii 10 
ani. S-au facut numai lucrari de Tntre,Sinere curenti a str5zii. Sunt 
poqiuni gi poqiuni de drum. Noi luam Pn calcul Pntregul bulevard de la 
intersectia cu bdu~l. Camil Ressu pSn% la intersectia cu actualul 
bulevard 1918. Pot s i  fie pofliuni de drum care nu necesita nici 
sapaturi, necesit5 numai frezare. Fiecare poqiune de drum este atent 
analizat5 prin studiul de fezabilitate care se face. Studiile de 
fezabilitate sunt angajamente juridice cu firmele care gtiu s i  faca 
aceste lucr2ri. Nu le fac oamenii din Primirie sau de la Administratia 
Striizilor. 



Dl.consilier Adir Victor 
Am o singuri rugiminte dorr~nul Primar General s i  mearg3 $i 

sa vadi  c i  este perfect drumul acolo, din punctul meu de vedere al 
unui conducitor auto care a trecut pe acolo. Ce fac cei care au f icut 
studiile de fezabilitate? Foarte bine ca TI fac. Dar 'in opinia mea nu 
trebuie s i  dZim 30-410 mil.Euro s i  reabilitim ce? Ceva care este ca Tn 
palmi. Hai s i  nu nd batem joc, cZi sunt banii tuturor, nu sunt nici bani 
dvs. domnule director nici ai domnului Primar General. Dac3 domnul 
Primar General spurne c i  nu am dreptate, nu am . 

Dl.consilier Gdncea Liviu 
Doream sa 9tiu dac3 domnul Primar General $tie c i  nu are nici 

un specialist 'in drumuri in  Primiria Capitalei. Domnul Udri9te vine de 
la metrou, domnul llie nu a fost niciodati drumar.Doamna Ghinerar~~ 
este singura speciallisti, mi se pare c3 nu mai este ati dat-o afar& 
Dvs. aveti la coordonare un inginer mecanic 9i v i  'intrebati de ce nu 
se pups retelele , drqmurile. 

Dl.consilier TZi~ase Antonel 
Valoarea total4 este de 68 mil.euro cu TVA din care lucriri de 

constructii montaj 2 mil.euro. De ce nu ati pus dvs. 'in calitate de 
specialist ce diferenta ? Celelalte lucriri: amenajare 
lucriri, $antier, 9.a.m.d. 45 mil.euro, pentru ce sunt ace9ti 
bani? 

Dl.director executiv Udri~te Gheorqhe 
" 

atorii tehnico-economici care au fost prezentati 
la proiecte, se toate detaliile. E greu s3 dau explicatii acl-rm. 
La Secretariat materialul 9i devizul lucririi. 

DI.Primar General Adriean Videanu 
Studiile se fac la un anumit moment. Noi nu putem s i  

actualizim studiile in  functie de cum CGMB ia On discutie proiectele. 
Dar vZi rog sa re@ne!i, licitatiile se fac in lei, in Roni. Nu existi nici un 
fel de problemi ca la momentul la care se Tntocme9te caietul de 

Dl.consilier 
$i la acest 

Petrovici Octavian 
proiect doresc acelasi lucru actualizarea cursului 

valutar pentru cii esta o diferenta foarte mare. 



sarcini s5 se regularizeze aceasta diferenta potenSial5. Se face 
studiul de fezabilitate la un anumit curs, noi aprob5m 'in CGMB la alt 
curs ~i in  caietul de sarcini se regularizeazii acest lucru. i n  momentul 
in care se face ciaietul de sarcini surna stabilita istoric se Pnmultegte 
cu rata la ziua respectiva gi s-a dat drumul la caietul de sarcini gi se 
face licitafia. I 

Dl.consilier petrovici Octavian 
Sii le puneh i n  regulg., s8 punem doar pretul in  lei. Sunt 10 

mil.diferent5 numbi din cursul de Euro. Dac5 sunt 200 mil.pe care ii 
folosim.. . . . . I 

Dl.consilier aoncea Liviu 
Si v8 spun unde se echilibreazs . Noi am contractat aceste 

imprumuturi in cortlditia in care euriliborul era 2,19. Astazi este 4, 30 . 
Cine va plati diferenta de 2%? De aceea nu s-a ficut niciodatii 
comisia de credite~externe. 

Trecem la I proiect de hotarire privind aprobarea 
documentatiei tehnico-economice aferenta proiectului pasaj 
denivelat inferior Sos.Nordului Str.Elena Vacarescu. 

Dna. presedihte Cosma Roxana 
Cine este peptru aprobarea proiectului de hotsrare? - 23 voturi, 

Tmpotriva? 6 votbri ( Surulescu Stan I. M3r5$escu1 Florescu, 
Campurean Goncpa), abtineri? 6 voturi (AdOr, Tanase, Voicu, 

Cine este pedtru? - 24 voturi, impotriva? - 4 voturi (Surulescu, 
Stan, Maragescu, Campurean) , abtineri? - 8 voturi ( Tinase, 
Petrovici, Voicu, GSlletuge, Florescu, Biileanu.. . . . .) 

Acest proiect nu a fost aprobat. 

Giiletuge, BGleanu, 
Acest proiect 

Trecem la proiect de hotarire privind modificarea anexelor 
I 2 i 9 qle HCGMB nr.2212006 pentru aprobarea 
documentafiei tetdnico-economice a obiectivului de investitii 
,,Modernizare straxi cu linii de tramvai" 

Petrovici). 
nu a fost aprobat. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 



Am acelagi~ amendament plus i n c i  unul. in  acest proiect sunt 
de fapt 3 indicatori tehnico-economici $i ag vrea s2 fie prezentati 
separat. 

Aceasta hot3rAre am votat-o anul trecut erau 9 indicatori, dintre 
care unul din ele anexa 6, a fost finalizat gi ati participat dvs. la 
inaugurare. De ce ace1 indicator a putut fi finalizat in termenul 
prevazut iar acdstea au venit din nou la vot dublandu-se suma 
initiali. i n  mod normal luna viitoare ar fi trebuit sB se finalizeze aceai 
indicatori. I 

DI.Primar ~ b n e r a l  Adriean Videanu 
Fiecare lucr~re avea termenul ei, dar toate inclusiv I ,  2, 9 sunt 

in termen chiar i n  avans fa t i  de termenul contractat. Si am sii v2 dau 
un exemplu din acele anexe, pe care il gtiu foarte bine.: Pasajul de 
la Colentina. Stimafi colegi, in documentatia veche era previizut un 
pasaj la intersecfia Colentina cu Doamna Ghica superior i n  lungul 
Doamnei Ghica. Acest lucru era imposibil de realizat 'in urma 
,fundarnentarii gi a studiului de trafic pe care I-am facut acolo, cu atat 
mai mult cu ciit dincolo de Colentina sunt blocuri stanga, dreapta. Nu 
puteam s i  respectam exigeniele de mediu, de data asta. Experienfa 
de la Pasajul Basarab ne-a condus aici, cu retragerea a 15 metri de 
limita blocului. Si din studiul de trafic gi mergand la fata locului 
specialigtii au ajuns la concluzia ca se poate face un pasaj pe axul 
principal de trafic In lungul Colentinei, ceea ce s-a ~i Tntiimplat. S-au 
facut studiile de tigoare ~i am avut posibilitatea sa aditionam la 
proiectul Colentind realizarea pasqjului. Ce ar fi gandit bucuregtenii 
despre noi, dacii flinalizam Colentina gi veneam apoi sg spargem gi 
sG facem pasajul. Am considerat c2 este absolut corect, chiar dacg 
nu s-a prevgzut initial s i  facem pasajul suprateran pentru a rezolva o 
mare arteri de corlflict de circulatie. Acesta a fost motivul pentru care 
s-a fundamentat 8 luni gi s-a gasit solutia, de aceea propunem 
suplimentarea cu acest pasaj suprateran. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
De aceea am gi eu rugamintea s i  le discutim separat gi s i  

avem Si noi aceaslta istorie Tn documentatie. Despre asta spuneam, 
dac% acea firma dle consultant2 nu a prevazut ca nu aveam voie 
conform autorizatiei de mediu s3 faci  solufia pe care a propus-o 
aceste firme nu raspund c i  ne-au 'intilrziat cu 18 luni? 



Dl.primar Generall Adriean Videanu 
Noi am licitat Colentina. Pasajul denivelat Doamna Ghica cu 

Colentina nu a fost liaitat de municipalitate. i n  schimb ele erau un 
proiect potential, confocm studiilor de urbanism. El nu a fost un studiu 
aprofundat. in  momentul in  care am evaluat ce se intsmpla in acea 
intersectie am simtit nevoia s5 dau drurr~ul la un studiu aprofundat. A 
reiegit aceast8 oportunitate, avsnd Colentina deja licitat8 Si in  
executie. Atunci am iaditionat ace1 pasaj pentru a nu termina 
Colentina in decembrie gi in martie s5 spargem din nou. 

Dl.consileir Petrovici Octavian 
Avem nevoie de Bceste informatii la gedinta viitoare. Sunt de 

acord cu dvs. Propun amsnarea acestui proiect. 

Dl.consilier Oprisaln Ion 
Sunt de acord cu domnul Udrigte ca au fost cupringi separat. 

Dar nu sunt de acord cu domnul Primar General care i n  niomentul de 
fat8 sustine ca Pasajul denivelat Doamna Ghica suprateran peste 
Colentina a fost aprobat de c5tre CGMB s-a facut un studiu de 
fezabilitate s-a pl8tit ace1 studiu gi revin gi spun: int%i PUZ-uri care 
cuprind studii de circu atie in ele, pe urm5 studii de fezabilitate 
datorits faptului cS chelt~ \ im banii bucure~tenilor aiurea. Pasajul acela 
denivelat a fost aprobat de CGMB suprateran. 

Dl.priniar General hdriean Videanu 
Este vorba de ~ o a h n a  Ghica -Chi$inBu care este in  executie Si 

o s8-l finalizam. 1 

Dnamesedinte Co$ma Roxana 
V2 spun la vot propunerea domnului Petrovici de amsnare a 

proiectului. Cine este pentru? 9 voturi, TmpotrivS? 13 voturi, abtineri? 
11 voturi. 

Aceastg propunere nu a fost aprobat5. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotGrsre? 24 voturi, 
impotrivii? 0 voturi, ablineri? 11 voturi (Surulescu, Csmpurean, 
Voicu, GSletuge , Petrovici, Tgnase, Bgleanu, Florescu,. MarSgescu 
Stan I .Oprigan). 

Acest proiect nu a fost aprobat. 



Trecem la proiect de hotirare privind aprobarea 
indicatorilor tdhnico-economici pentru obiectivul de investifii 
,,Refacerea hidroizolafiei teraselor la 24 puncte termice din 
programul START". 

Dl.consilier Bsleanu Dorin 
Am o rugsrminte ca aceste proiecte de hotsrsri care se refers la 

lucrsri de repardtii termoficare s3 fie aprobate Tntrucat sunt foarte 
importante $i se wa apropia gi iarna. Degi ele nu au fost prezentate $i 
comisiei de speci~alitate, rugsm ss le aprobam. 

Dna.pre~edinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? 38 voturi 

(unanimitate) 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotiirire privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investifii 
,,Modernizare 10 centrale termice cu refele termice aferente 
etapa a II a Centnala Termica Aleea Trandafirilor". 

Cine este p ntru aprobarea proiectului de hotsrare ? 38 voturi 
(unanimitate) k 

Acest proiec) a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotarire privind aprobarea 
indicatorilor tehoico-economici pentru obiectivul de investifii 
,,Modernizare 1 0  centrale termice cu refele termice aferente 
etapa a II a Centrala Termica Victoriei". 

Cine este pe~ntru aprobarea proiectului de hot%rire ? 38 voturi 
(manimitate) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotsriire privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investifii 



,,Modernizare 110 centrale termice cu refele termice aferente 
etapa a II a Centirala Termica Baciului". 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? 38 voturi 
(unanimitate) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotariire privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investifii 
,,Modernizare 10 centrale termice cu refele termice aferente 
etapa a II a Centaala Termici 13 Decembrie (18A)". 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarire ? 38 voturi 
(unanimitate) 

Acest proiedt a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotariire privind aprobarea 
indicatorilor tehpico-economici pentru obiectivul de investifii 
,,Modernizare refble termice Ansamblul Aviafiei ". 

Cine este aprobarea proiectului de hotiir2re ? 38 voturi 
(unanimitate) 

Trecem l a  proiect de hotariire privind aprobarea 
indicatorilor tehrt~ico-economici pentru obiectivul de investifii 
,,Modernizare refele termice aferente Liceului nr.27 (Octav 
Onicescu)". I 

Cine este pehtru aprobarea proiectului de hotiirare ?20 voturi, 
'impotriva? 0 voturi, abtineri? 17 voturi. 

Acest proiect a fost aprobat. 

Cine este pdntru aprobarea proiectului de hotsrsre ? 38 voturi 
(unanimitate) 

Acest proiect a fost aprobat. 
Trecem la Proiect de hot i r i re  privind solicitarea de 

informiri gi rapoa~rte . 



Trecem la proiect de hotiriire privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenfi studiului de fezabilitate 
pentru obiectivul de investitii Biblioteca Publici Octavian Goga. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirlre ? 38 voturi 
(unanimitate) 

Acest proielct a fost aprobat. 

Declar inch~ise lucririle gedintei de azi. 

E DE SEDINTA, SECRETAR GENERAL 
AL MUNlClPlULUl BUCURESTl 

intocmit: lspas 


